
Locatie voor onderstation in Nijkerk gevonden 
Belangrijke stap in oplossing netcongestie 

Gemeente Nijkerk heeft een locatie aangewezen voor de bouw van een onderstation 
(elektriciteitsstation). Hiervoor is een koopovereenkomst gesloten met netbeheerder Liander. Het 
onderstation komt op bedrijventerrein De Flier te liggen. Wethouder René Windhouwer van 
Duurzaamheid: “Dit is een belangrijke stap in het oplossen van netcongestie. En van groot belang 
voor de toekomstige energievoorziening van Nijkerk.”   

Netcongestie door meer vraag naar stroom  
Netcongestie is in heel Nederland een flinke uitdaging. Ook in Nijkerk. Zowel huishoudens als 
bedrijven gaan steeds meer elektriciteit gebruiken. Meer dan waarvoor het elektriciteitsnet ooit was 
bedoeld. Het net moet daarom worden uitgebreid en verzwaard. Een onderstation is een belangrijk 
onderdeel hierbij. Het zet elektriciteit om van hele hoge spanning om naar middenspanning, waarna 
het vervolgens verder getransporteerd wordt naar de gebruikers, zoals woningen en bedrijven. Deze 
gebruikers worden aangesloten op het middenspannings- of laagspanningsnet. 

Regionaal netwerk  
Onderstation Nijkerk De Flier gaat deel uitmaken van het (boven)regionale stroomnetwerk, waarbij 
kabels over de gemeente- en provinciegrenzen heen lopen. Bij het bouwen aan dit 
toekomstbestendige elektriciteitssysteem werkt Nijkerk naast Liander ook samen met de andere 
gemeenten en netbeheerders. Netbeheerders TenneT en Stedin gaan allebei in de omgeving van 
Amersfoort aan de slag met het bouwen van energiestations. En ook gemeenten Soest en Baarn zijn 
samen met Stedin op zoek naar een locatie voor een onderstation. Wanneer alles klaar zal zijn hangt 
mede af van andere gemeenten en netbeheerders. Liander verwacht dat het onderstation Nijkerk De 
Flier ná 2030 in gebruik kan worden genomen.  

Niet afwachten  
Windhouwer: “Als samenleving gaan we de komende jaren steeds meer elektriciteit gebruiken. Goede 
samenwerking is cruciaal, omdat het wel of niet kunnen leveren van stroom direct effect heeft op onze 
inwoners en op onze bedrijven. Daarin kunnen we dus niet te afwachtend zijn. Ik ben daarom blij dat 
we een geschikte locatie hebben gevonden en afspraken met Liander hebben gemaakt.” 

Economische groei  
Ook wethouder Marianne Klein, die de onderwerpen Economie en Bedrijventerreinen in haar 
portefeuille heeft, is blij dat er een onderstation bij bedrijventerrein De Flier komt. “Op dit moment 
kunnen grote nieuwe bedrijven geen aansluiting op het elektriciteitsnet krijgen vanwege netcongestie. 
Daardoor stagneert onze economische groei. De bouw van een nieuw onderstation is dus goed 
nieuws voor zowel onze inwoners als voor onze lokale economie. Het kost nog een aantal jaar voordat 
het onderstation er is, maar we werken dus hard aan het toekomstbestendig maken van Nijkerk.” 
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